



السيرة الذاتية / Curriculum Vitae

Personal Information:

البيانات الشخصية:

Name : Hisham Abd.al Salam Mohammed brekaw	الاسم : هشام عبدالسلام محمد بريكاو
Date of Birth : 1987	تاريخ الميلاد : 1987م
Place of Birth : Tripoli	مكان الميلاد : طرابلس
Passport No : J1834L62	رقم جواز السفر : J1834L62
Mobile : 00218 91 505 26 08	رقم الجوال: 00218 91 505 26 08
E-mail :heshambrekaw@gmail.com	

Education:

المؤهلات التعليمية:

Name of University: University of Tripoli - Libya	أسم الجامعة : جامعة طرابلس- ليبيا
Specialization: Sports Science	التخصص العام: علوم رياضية
Specialization : BA Rehabilitation & Physiotherapy	التخصص الدقيق: بكالوريوس إعادة التأهيل والعلاج الطبيعي.
GPA : good	المعدل العام : جيد
Year : 2012	سنة التخرج : 2012
Name of University: National sport Academy Vassil Levski	اسم الجامعة : الأكاديمية الرياضية فاسيل لفسكي
Specialization: Master physiotherapy and rehabilitation	التخصص العام: ماجستير العلاج الطبيعي وإعادة التأهيل.
GPA : Excellent	المعدل العام : ممتاز
Year : 2016	سنة التخرج : 2016

Training Session:

الدورات العلمية:

Name of Session: Basics of physical therapy and rehabilitation	اسم الدورة: أساسيات العلاج الطبيعي وإعادة التأهيل.
Session Place: The alekha Center for Physical Therapy and Training- Tripoli.	مكان الدورة: مركز الأيحاء للعلاج الطبيعي والتدريب - طرابلس .
Session Period: 6 months	مدة الدورة: ستة أشهر
Participated in the coaches training education course approved by the international weightlifting federation 2018.	دورة مدرب رفع الأثقال الدولية برعاية الاتحاد الدولي لرفع الأثقال 2018
Course injuries and rehabilitation sponsored by the Arab basketball federation.	دورة إصابات اللاعبين والتأهيل برعاية الاتحاد العربي لكرة السلة.

Experience:

الخبرات العملية:

Work at alekha Center for Physical Therapy and Rehabilitation for a full year.	العمل لدى مركز الأيحاء للعلاج الطبيعي وإعادة التأهيل لمدة عام كامل.
Work with the clinic Nour Libya for physiotherapy and rehabilitation for a period of 5 months.	العمل لدى مصحة نور ليبيا للعلاج الطبيعي وإعادة التأهيل لمدة 5 أشهر 2013.

Working at Tripoli clinic for physiotherapy and rehabilitation.	العمل لدى مصحة طرابلس للعلاج الطبيعي وإعادة التأهيل.
Medical facilities Club Police Sports Association 2013.	مرافق طبي لنادي اتحاد الشرطة الرياضي 2013
Medical facilities for the basketball team to the first club Libyan Union first class 2013-2014/2017-2018/ 2018-2019.	مرافق طبي لفريق كرة السلة الاول لنادي الاتحاد الليبي درجة اولى 2013-2014 / 2017-2018 / 2018-2019
find a use study system and university exams.	إيجاد استخدام منظومة الدراسة والامتحانات الجامعية.
Work Demonstrator in Tripoli University – faculty of Physical Education and Sports Science - Department of rehabilitation and physical therapy.	العمل كمعيد في جامعة طرابلس - كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة - قسم إعادة التأهيل والعلاج الطبيعي.
Finding administrative work, as I assigned the head of the study and examinations office in the rehabilitation and physical therapy department for a period of 6 months.	إيجاد العمل الإداري حيث كلفت رئيس مكتب الدراسة والامتحانات في قسم إعادة التأهيل والعلاج الطبيعي لمدة 6 أشهر.
Getting the third ranking at the level of college graduates, with a good general grade, in 2012.	الحصول على الترتيب الثالث على مستوى خريجي الكلية بتقدير عام جيد، عام 2012.
Find the use of therapeutic cupping of all kinds.	إيجاد استخدام الحجامة العلاجية بأنواعها.
find the use of the qualifying program for sports injuries before, during and after the injury and during competitions.	إيجاد استخدام البرنامج التأهيلي للإصابات الرياضية قبل وأثناء وبعد الإصابة وأثناء المنافسات.
Assistant Lecturer - University of Tripoli - College of Physical Education and Sports Sciences - Department of Rehabilitation and Physiotherapy - University of Tripoli.	مساعد محاضر - بجامعة طرابلس - كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة - قسم إعادة التأهيل والعلاج الطبيعي- جامعة طرابلس.
General supervisor of the field training for physical therapy and rehabilitation in all public and private hospitals and clinics in Tripoli.	مشرف عام على التدريب الميداني للعلاج الطبيعي وإعادة التأهيل في كافة مستشفيات ومصحات طرابلس العامة والخاصة.
Deputy director of al Ittihad medical center 2018-2019.	نائب مدير مركز الاتحاد الطبي بنادي الاتحاد -2018-2019

Member of the research, consultation and training center in the faculty of physical education and sport science – university of Tripoli – Libya.	عضو مركز البحوث والاستشارات والتدريب في كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة.
Member of the scientific committee to discuss scientific research at the conference of Djelfa university in the state of Algeria.	عضو اللجنة العلمية لمناقشة البحوث في مؤتمر جامعة الجلفة بدولة الجزائر 2018.
Assistant coach And supervisor of weightlifting team at Gargaras stars club.	مساعد مدرب ومشرف فريق رفع الاثقال بنادي نجوم قرقارش.
Member of the Libyan Anti-Doping committee (DCO) 2019-2020	عضو باللجنة الليبية لمكافحة تعاطي المنشطات 2019-2020 (DCO)

Skills:

المهارات:

• Proficiency in the use of computer applications and software and the Internet..	إجادة استخدام تطبيقات وبرامج الكمبيوتر والانترنت.
• Perfect mother toeing • Proficiency in English language • Bulgarian language	*إجادة اللغة العربية قراءةً وكتابة. *إجادة اللغة الانجليزية. * إجادة اللغة البلغارية .